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Bokod Községi Önkormányzat Képviselő - testületének 
2012. június 21. napján 17 órai kezdettel a Községházán megtartott 
munkaterv szerinti üléséről 

 
 
Készült: Bokod Községi Önkormányzat Képviselő - testület 2012. június 21-én (csütörtökön)  
17 órai kezdettel a Községházán megtartott munkaterv szerinti üléséről. 

 
Jelen vannak:  Szöllősi Miklós polgármester, Csonka László alpolgármester 
 Dorogi László, Mód István, Szöllősi Péter, Tóth Zsolt képviselő 
 valamint Zsigmond Anikó jegyző jelenléti ív szerint. 
 
Távollévő képviselő bejelentéssel: Vas Etel képviselő 
 
Meghívottak: Horváth Csabáné ÁMK igazgató, Markó Gyöngyi intézményegység vezető, 
Siposné Tőzsér Judit intézményegység vezető, Puláné Huszár Andrea művelődésszervező, 
dr. Sári András Lajosné könyvtáros 
 
Meghívottak közül jelen van: Horváth Csabáné ÁMK igazgató, Markó Gyöngyi 
intézményegység vezető, Siposné Tőzsér Judit intézményegység vezető, Puláné Huszár 
Andrea művelődésszervező, dr. Sári András Lajosné könyvtáros 
 
Szöllősi Miklós polgármester köszönti a megjelenteket, megállapítja, hogy Bokod Községi 
Önkormányzat Képviselő - testülete 6 fővel jelen van, így az ülés határozatképes, és azt 
megnyitotta. Előterjesztette a meghívó szerinti napirend tervezetét, és kérte, hogy aki azzal 
egyetért, szavazzon igennel. A Képviselő – testület 6 igen, 0 nem, 0 tartózkodással, a 
jelenlevő képviselők  százaléka elfogadja az alábbi javasolt napirendi pontokat:  
 
1. Beszámoló a két ülés között végzett munkákról és a lejárt határidejű határozatok 
végrehajtásáról  
2. Tájékoztató a 2011/2012. évi oktatási és nevelési évről 
3. 2012/2013. nevelési, tanítási évre csoportszámok, osztályok meghatározása 
4. A Bokod-Dad- Kecskéd- Szákszend Kistérségi Általános Művelődési Központ 
Igazgató Asszonyának kérelme 
5. TÁMOP 3.1.11-12/2 Óvodafejlesztés pályázata  
6. Bokod Községi Önkormányzat 2012. évi költségvetési rendeletének módosítása 
7. A közétkeztetés biztosítására, készétel beszerzésére érkezett pályázatok elbírálása 
8. A Bokodi Nyugdíjas Klub Egyesület támogatási kérelme 
9. A 2855 Bokod, Malom utcai, 051. hrsz.-ú tüzép-telep előtt kiépített P1 és P2 
parkolók jogszerűségének felülvizsgálata 
10. Bokod Községi Önkormányzat Képviselő-testületének távhőszolgáltatás (fűtés és 
használati melegvíz) ármegállapítással, árváltoztatással kapcsolatos állásfoglalása 
11. Önkormányzati lakás bérbeadása 
12. Helyi rendelet módosítása 
13. Barassó Ágota Pénzügyi és Ügyrendi Bizottsági tag lemondása 
14. Egyebek 
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I. Napirendi pont megtárgyalása: Beszámoló a két ülés között végzett munkákról 
és a lejárt határidejű határozatok végrehajtásáról 
 
Szöllősi Miklós polgármester kiemelte, hogy a zöld hulladék elhelyezésére keresik a 
megoldást. Felmerült a gondolat, hogy a TSZ rendelkezik megfelelő méretű területtel egy 
ilyen telep működtetéséhez. A Remondis-sal felveszi a kapcsolatot, hátha ők ketten akár ezt 
meg tudnák valósítani. Folyamatban van az egyeztetés. A közmunkások megbízása nyáron 
lejár. A Vízi - társulaton keresztül lesz lehetőség majd foglalkoztatni közmunkásokat. A Vízi - 
társulaton adja az eszközöket, a bért, az önkormányzatnak a felügyeleti munkát kell 
biztosítani, az ér kitakarításával idén végeznének is. 5 férfi dolgozóból áll majd a csapat. Kéri 
a hozzászólásokat, kérdéseket. 
 
Tóth Zsolt kérdésként tette fel, hogy miért gyakori vendégek a katasztrófavédelem 
munkatársai. 
 
Mód István képviselő kérdésként tette fel, hogy tervezi –e az önkormányzat, hogy 
kipucoltatja az árkot a Dad felöli oldalon. Felhívta a figyelmet, hogy az előző Képviselő-
testületi ülésről elvarratlan szálak vannak. Kérte, hogy ahhoz hasonló munkaszervezéssel ne 
szervezzen a jegyző, és Polgármester Úr ülést. Kérdésként tette fel, hogy az oroszlányi 
Polgármester Úr megkövette-e a viselkedését. Hangsúlyozta, hogy a vendég a kocsmában 
sem rúgja be a kocsma ajtaját, főleg akkor nem, ha szeretne valamit elérni. 
 
Csonka László alpolgármester kérdésként tette fel, hogy volt-e bármilyen kapcsolat az 
oroszlányi Polgármester Úrral, érkezett-e hivatalos reagálás a találkozásra.  
 
Szöllősi Miklós polgármester elmondta a kérdésekre válaszként, hogy a 
katasztrófavédelmi munkatársak a kormányhivatal megbízásából járnak ki, megadott 
szempontok ellenőrzése céljából, így például fák, csatornák, riasztási technika ellenőrzése 
történt meg. Nagy bürokratikus feladatot látnák el. Az árok tisztítása az 5 fős brigáddal meg 
lesz, része a projektnek, amelyet a Vízi -társulat finanszíroz. Nagy segítség lesz, kirakják a 
középre felgyülemlett hordalékot, és lecsapják a partoldalt. Nincs tervben, hogy az öv 
árokkal is foglalkozzanak. Az oroszlányi Polgármester Úr sem négy szemközt, sem 
hivatalosan, semmikor sem követett meg bennünket. Lázár Mózes szívesen vezeti és 
irányítja a további tárgyalásokat. Már másnap megkapta az ÉDV Zrt. a hírt, hogy árakkal 
érvelt az oroszlányi ajánlat ellen. 
 
Szöllősi Miklós polgármester megköszönte a hozzászólásokat, és kérte a Képviselő-
testületet, hogy aki elfogadja a lejárt határidejű határozatok végrehajtásáról és a két ülés 
között végzett munkákról szóló beszámolót, szavazzon igennel. 
 
A Képviselő – testület egyszerű szótöbbséggel 6 igen, 0 nem, 0 tartózkodással, a jelenlevő 
képviselők 100 százaléka és megválasztott képviselők 86 százaléka az alábbi határozatot 
hozza:  
 
Bokod Községi Önkormányzat Képviselő-testülete 60/2012 (VI.21.) önkormányzati 
határozata: 
Bokod Községi Önkormányzat Képviselő-testülete a lejárt határidejű határozatok 
végrehajtásáról és a két ülés között végzett munkákról szóló beszámolót elfogadja.  
Határidő: azonnal 
Felelős: Szöllősi Miklós polgármester 
 
 

II. Napirendi pont megtárgyalása: Tájékoztató a 2011/2012. évi oktatási és nevelési 
évről 
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Szöllősi Miklós polgármester kérdésként tette fel az előterjesztés kapcsán, hogy ki 
szeretne kiegészíteni a beadott anyagát.  
 
Horváth Csabáné ÁMK Igazgató Asszony sok mindent el tudna még mondani, de a feladat 
sokasága miatt nem terheli a jelenlévőket. Várja a kérdéseket. 
 
Mód István képviselő elmondta, hogy hagyományosan a tanév zárása utána a Képviselő-
testület elé került a tájékoztató az elvégzett munkáról. Nem minősíti, tartalmas, statisztikai 
adatai kielégíti az információ szükségletét. Kérdését a homályos jövőkép miatt teszi fel. 
Jelenleg úgy tudjuk, hogy a pedagógus bért az állam fogja finanszírozni. De a könyvtár és a 
művelődési ház dolgozóit nem. Kérdésként tette fel, hogy a Benedek Elek Intézménnyel 
kinek van együttműködése, mert úgy látja, a szülök elfogadják, szükséges és jó a rendszer. 
Az önkormányzatnak ez kedvező anyagiak tekintetében is. Az elmúlt évben bővelkedtek a 
programokban. Elfogadásra ajánlja a beszámolókat. A művelődési ház hosszú évek után 
már betölti, ami tőle elvárható. Programjai jók, a tájékoztatás jó, de a honlapot is alkalmazni 
kellene. A község rendezvényeinek több mint a felét még mindig az egyházak adják. Mind az 
5 tájékoztatót elfogadásra javasolja, figyelembe véve azokat a gondolatokat, amelyeket 
felvetett. 
 
Horváth Csabáné ÁMK Igazgató Asszony elmondta, hogy a Benedek Elek Intézmény és 
az iskola között kötött szerződés a logopédusra vonatkozik, és vannak olyan fejlesztő 
pedagógusok az intézmény állományában, akik Bokodiak. A Benedek Elek Intézmény ajánlja 
azokat a lehetőségeket, ahol pályázni lehet. Tagja az Intézménynek a nevelési tanácsadó, 
aki szűri a gyerekeket, a jól fejleszthetőeket, a hátrányos képességű gyereket. Tisztán városi 
intézménnyé válik majd sajnos, jelenleg még a feladatukat maximálisan ellátják, megfelelnek 
az elvárásoknak. Fenntartása csupán az, hogy nehogy odajussanak, mint a zeneiskolával, 
és majd fizetni kelljen. Nagyon fontos a munkájuk, a tanulmányi átlagok is igazolják, hogy az 
elmaradott gyerekek is előbbre lépnek. Csökkent a bukások száma.  
 
Dorogi László képviselő elmondta, hogy alaposak a beszámolók, örül az egyház nagy 
szerep vállalásának, szerinte nem megossza a falut, hanem összehozza. Jó nyarat kíván a 
pedagógusoknak, és jó babázást kíván Markó Györgyinek. 
 
Csonka László alpolgármester nagy mennyiségű az anyag. Sikerült feldolgoznia, 
megkapta azt, amit elvár egy beszámolótól. Elfogadásra ajánlja a Képviselő-testületnek.  
 
Szöllősi Péter képviselő kérdésként tett fel a kompetencia alapú képzés miként történik itt a 
faluban. Az eredmények alapján van-e értelme, és megfigyelhető-e változás. 
 
Siposné Tőzsér Judit intézményegység vezető elmondta, hogy minden évben, júniusban 
van utolsó tanítási héten a kompetencia alapú felmérés. Kiemelte, hogy a kérdőívek készítői 
igyekeznek becsempészni olyan feladatokat, amelyek gyakorlatiasak. Nyilván lexikális tudás 
alapján nem lehet megoldani, minimális kell, például olvasni, és írni. A gyerekek megírást 
követően február végén értesülnek a mérési eredményekről, az érintett szakterületek tanárai 
értékelik a táblázatokat, nevelési értekezletet tartanak, megbeszélik milyen típusú 
feladatoknál van hiányosság, min kell javítani. Amelyik évfolyam jobban elmarad az átlagtól, 
oda próbálnak beiktatni plusz korrepetálásokat. Törekedni kell arra, hogy ilyen jellegű 
feladatokat is gyakoroltassanak évközben a gyerekekkel. Például a forrás feldolgozó órán. 
Minden évben A-B feladat típus sor van. Rendszerint ugyanazok a feladatok más 
sorrendben. Idén például a hatodikosoké nagy számban megegyezett a nyolcadikosokéval. 
A nyolcadikosokénak az eredménye már túl későn van az ő fejlesztésükhöz sajnos. A 4. 
osztályosok mérésében nagyon széles skálájúak voltak a feladatok. Ezeket korábban ők 
javították. Júniusi rendelet miatt a 4., 6., 8., 10., évfolyamon lesz már csak a mérés, aki 
szeretné az OM honlapjáról letölthetőek a feladatok. Talán belátták, hogy nem volt értelme a 
4. osztályosokkal íratni. 
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Tóth Zsolt képviselő kérdésként tette fel, hogy mit jelent a részleges képesség hiányosság, 
és akkor ez adj-e a 20 órás fejlesztő pedagógiai órákat. A fizika és kémia feltűnően rosszul 
megy a diákoknak, szemben az informatikával. Kihirdetett statisztikák alapján vannak-e 
összehasonlításra alkalmas adatok a hasonló településekkel. Lehet-e ezeket a területeket 
fejleszteni, kérdezi azért, mert a mérnököket keresik leginkább. Van-e célja eredménye 
annak, hogy ismerik ezeket az adatokat. 
 
Siposné Tőzsér Judit intézményegység vezető elmondta, hogy a szakértő megvizsgálja a 
gyerekeket, akiknek feltételezhető, hogy problémája van. Kiderülhet, hogy az olvasásban, és 
írásban rész hiányosságuk van, pl. dixlexia. Ez alapján felmentést kaphatnak az órai 
feladatok teljesítése alól, pl. nyelvtanulás. Őket fejlesztő pedagógusok zárkóztatják fel, 
haladnak az anyagban, de a többiekhez képest lassabban. Náluk pl. a szóbeli feleléseket 
részesítik előnyben. ezek adják a 20 órás fejlesztő pedagógiai órákat. Sajnos a kémia és a 
fizika iránti érdektelenség országos probléma. Az általános iskolákban kezdőik a baj. Amikor 
visszavették az óraszámot heti 1 órára, csökkent a követelmény, nehéz tárgyak mégis kevés 
rá az óraszám. Korrepetálásokat tartanak a 3-as átlag alatti osztályok számra.  
 
Horváth Csabáné ÁMK Igazgató Asszony elmondta, hogy a szomszéd intézményekben 
15-15 részképességű gyermeket tartanak nyilván. Bokodon belső információs rendszer 
keretében egyénenként megvizsgálták a gyerekeket, a feltárt problémákat kezelték. Még is 
kimagaslóan magas volt az eredmény Bokodon. Kiderült, hogy azért mert máshol nem 
figyelték meg őket ennyire. Ezért ezt pozitívnak érzi, mert így biztonságban vannak a 
gyerekek. 
 
Dorogi László képviselő kérdésként tette fel, hogy pl. ha matekból nem osztályozható a 
gyerek, akkor a bizonyítványába mi kerül be. Miként befolyásolja a továbbtanulásukat.  
 
Szöllősi Péter képviselő kérdésként tette fel, hogy mennyi sport óra van az iskolában. 
 
Siposné Tőzsér Judit intézményegység vezető elmondta, hogy még nem volt ilyen 
végzős diák. De a bizonyítványba be kell írni, hogy felmentett. Viszik tovább a 
középiskolába, ahol szintén figyelembe veszik ezt. Van olyan például, hogy nem kell írásbeli 
magyar érettségit tenni. Testnevelés óra az 1. és 5. évfolyamon napi 1 óra van, a többiek 
heti 1 órában vehetnek részt testnevelés órán. 
 
Szöllősi Miklós polgármester tudja, hogy szakmai döntés alapján dől el, hogy a gyermek a 
Benedek Elek Intézménybe kerül, de szeretné tudni, hogy a távolság számít-e a 
bekerülésénél. 
 
Horváth Csabáné ÁMK Igazgató Asszony elmondta, hogy a szülők gyakran összefognak, 
az intézménybe máshonnan is befogadnak gyereket, a távolság nem akadály, ha a szakértő 
úgy dönt.  
 
Szöllősi Miklós polgármester a Képviselő-testület nevében megköszönte az éves 
munkájukat, és hogy a beszámolót határidőben megküldték. Jó nyarat kíván. Majd 
megköszönte a hozzászólásokat, és kérte a Képviselő-testületet, hogy aki az 5 intézmény 
tájékoztatóját a 2011/2012. évi oktatási és nevelési évről elfogadja, szavazzon igennel. 
 
A Képviselő – testület egyszerű szótöbbséggel 6 igen, 0 nem, 0 tartózkodással, a jelenlevő 
képviselők 100 százaléka és megválasztott képviselők 86 százaléka az alábbi határozatot 
hozza:  
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Bokod Községi Önkormányzat Képviselő-testülete 61/2012 (VI.21.) önkormányzati 
határozata: 
1.) Bokod Község Önkormányzatának Képviselő-testülete elfogadja a Bokod-Dad- Kecskéd- 
Szákszend Kistérségi Általános Művelődési Központ tájékoztatóját a 2011/2012. évi oktatási 
és nevelési évről. 

2.) Bokod Község Önkormányzatának Képviselő-testülete elfogadja a Bokod-Dad- Kecskéd- 
Szákszend Kistérségi Általános Művelődési Központ 2855 Bokod, Fő u. 47/A. szám alatti 
telephelyén működő dr. Nemere Zoltán Óvoda tájékoztatóját a 2011/2012. évi oktatási és 
nevelési évről. 

3.) Bokod Község Önkormányzatának Képviselő-testülete elfogadja a Bokod-Dad- Kecskéd- 
Szákszend Kistérségi Általános Művelődési Központ 2855 Bokod, Fő u. 27. szám alatti 
telephelyén működő Móra Ferenc Általános Iskola tájékoztatóját a 2011/2012. évi oktatási és 
nevelési évről. 

4.) Bokod Község Önkormányzatának Képviselő-testülete elfogadja a Bokod-Dad- Kecskéd- 
Szákszend Kistérségi Általános Művelődési Központ 2855 Bokod, Fő u. 27. szám alatti 
telephelyén működő Könyvtár tájékoztatóját a 2011/2012. évi oktatási és nevelési évről. 

5.) Bokod Község Önkormányzatának Képviselő-testülete elfogadja a Bokod-Dad- Kecskéd- 
Szákszend Kistérségi Általános Művelődési Központ 2855 Bokod, Hősök tere 6. szám alatti 
telephelyén működő Művelődi Ház tájékoztatóját a 2011/2012. évi oktatási és nevelési évről. 
 
Határidő: azonnal 
Felelős: Szöllősi Miklós polgármester 
 
 

III. Napirendi pont megtárgyalása: 2012/2013. nevelési, tanítási évre csoportszámok, 
osztályok meghatározása 
 
Szöllősi Miklós polgármester kérte Horváth Csabáné ÁMK Igazgató Asszonyt, hogy tegye 
meg kiegészítését az előterjesztéshez. 
 
Horváth Csabáné ÁMK Igazgató Asszony elmondta, hogy ragaszkodott az előző évi 
formához, mert gondolta megkönnyíti az áttekintést. Kiemelte, hogy az előző évhez képest 
van plusz két óra, mert a testnevelés kötelező lesz 1. és 5. évfolyamokon. 
 
Mód István képviselő most meghatározza a Képviselő-testület a csoport számokat, pedig 
majd új pedagógiai programot kell majd csinálni, hogy az új, állami fenntartó érdekei 
érvényesüljenek. És mégis a Képviselő-testület dönt most ebben a kérdésben. Nem érti most 
miért kell, mert a csoportok számát határozzák meg a pedagógiai létszámot. 
 
Horváth Csabáné ÁMK Igazgató Asszony elmondta, hogy jelenleg hatályos törvény szerint 
a Képviselő-testület megkapta még a megtisztelő feladatot, hogy döntsön. A következő tanév 
elkészítése már nem a jelenlegi fenntartó feladata lesz. Most még a már jól ismert 
közoktatási törvényt kell megtartani.  
 
Szöllősi Miklós polgármester megköszönte a hozzászólásokat, és kérte a Képviselő-
testületet, hogy aki javasolja Bokod-Dad-Kecskéd- Szákszend Községi Önkormányzatok 
Közoktatási és Közművelődési Intézményfenntartó Társulás Társulási számára, hogy a 
2012/2013. nevelési évre az adott nevelési évben indítható óvodai csoportok számát, és 
iskolában indítható osztályok, napközis osztályok, csoportok számát a határozati javaslat 
szerint fogadja el, szavazzon igennel. 
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A Képviselő – testület egyszerű szótöbbséggel 6 igen, 0 nem, 0 tartózkodással, a jelenlevő 
képviselők 100 százaléka és megválasztott képviselők 86 százaléka az alábbi határozatot 
hozza:  
 
Bokod Községi Önkormányzat Képviselő-testülete 62/2012 (VI.21.) önkormányzati 
határozata: 
 
1.) Bokod Község Önkormányzat Képviselő-testülete javasolja Bokod-Dad-Kecskéd- 
Szákszend Községi Önkormányzatok Közoktatási és Közművelődési Intézményfenntartó 
Társulás Társulási Tanácsa (a továbbiakban: Társulási Tanács) számára, hogy a 2012/2013. 
nevelési évre az alábbiak szerint határozza meg az adott nevelési évben indítható óvodai 
csoportok számát: 
 

sorszám Intézmény csoportszám 
1. dr. Nemere Zoltán Óvoda Bokod 3 
2. Nefelejcs Óvoda Dad 2 
3. Kiskuckó Napközi Otthonos Óvoda Szákszend 2 
4. Kecskédi Napközi Otthonos Óvoda Kecskéd 3 

 
2.) Bokod Község Önkormányzat Képviselő-testülete elfogadásra javasolja a Társulási 
Tanács számára, hogy a 2012/2013. tanítási évre az alábbiak szerint határozza meg az 
adott tanítási évben az iskolában indítható osztályok, napközis osztályok, csoportok számát: 
 

Sor-
szám Intézmény indítható 

osztályok 
Indítható 

tanulószobai 
csoportok 

napközis 
osztályok 

1. Móra Ferenc Általános 
Iskola Bokod 

8 1 1 

2. Kecskédi Általános 
Iskola Kecskéd 

8 - 3 

3. Öveges József Általános 
Iskola Szákszend 

8 1 1 

 
Határidő: folyamatos 
Felelős: Horváth Csabáné ÁMK igazgató 
 
 

IV. Napirendi pont megtárgyalása: A Bokod-Dad- Kecskéd- Szákszend Kistérségi 
Általános Művelődési Központ Igazgató Asszonyának kérelme 
 
Szöllősi Miklós polgármester kiemelte az előterjesztés kapcsán, hogy elöljáróban 
elmondja a kilépni készülő bizottsági tag véleményét, miszerint a német szakkör 
finanszírozása nem az önkormányzat feladata. Kéri a hozzászólásokat. 
 
Dorogi László képviselő elmondta, hogy a Pénzügyi és Ügyrendi Bizottság nem hozott 
döntést, megtárgyalásra javasolja a Képviselő-testület számára. Kiemelte, hogy szeretnék, 
ha Hegyes Györgyi tanárnő teljes állásba visszajönne. Az a kérése, hogy ezt az összeget 
tárgyalják újra egy októberi ülésen. 
 
Mód István képviselő elmondta, hogy szimpatikus az ajánlás, de nem jutnak előrébb vele. 
Kellemetlen kiadási döntéseket évközben hozni. Eleve nehéz betartani a számokat. 
Kiemelte, hogy elhamarkodott döntés volt a cafetéria jóváhagyása, szűkíti a mozgásteret, ha 
csak a felét vennék, akkor másfél- két kvalifikált munkatárs foglalkoztatását engedné meg ez 
az összeg. Jólétet is kell teremteni, de az önkormányzat nem elsődlegesen munkáltató. 
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Kérdés, hogy a következő tanév költségvetésébe hogyan lehet beépíteni ezt az elemet. A 
németre megoldást kell találni, a bevételi előirányzat önkormányzati tartalék terhére történő 
kiegészítését nem támogatja, keressen az ÁMK Igazgató Asszony másik bevétel forrást.  
 
Dorogi László képviselő nem érti, hogy a 28 fő különböző korú gyermekre hogyan lehetne 
megszervezni a német órákat költség hatékonyan a különböző korcsoportok és tudás szintek 
miatt. Szerinte nem lehet úgy elindítani a német órát, hogy ne kelljen hozzátenni semmit.  
 
Csonka László alpolgármester nehéz helyzetbe került a Képviselő-testület, támogatják, de 
a nincs rá pénz. Ha Hegyes Györgyi bére miatt kell többlet támogatást adni, támogatni tudja. 
Németet, és a bevételi előirányzat csökkentést nem támogatja. Látja, hogy az ÁMK Igazgató 
Asszony is keresi a megoldást, ezért nem lehet probléma. 
 
Horváth Csabáné ÁMK Igazgató Asszony elmondta, hogy az októberi forduló megvárása 
jogos, mert ez az összeg novemberben fog hiányozni, tehát ráér szeptember-októberben. A 
bevételi előirányzat növelésén lesz.  
 
Tóth Zsolt képviselő kiemelte, hogy a bevételi előirányzatot az ÁMK Igazgató Asszonynak 
be kell hozni, nem támogatja a tartalék terhére történő pótlást. A német órák tekintetében 
elhangzottakkal egyetért. Hegyes Györgyi tanárnőt ő is támogatja, ha nem is sikerül az 
anyagiakat megadni, a munkaidejének kibővítését akkor is javasolja. 
 
Zsigmond Anikó jegyző elmondta, hogy mivel a bevételi előirányzat csökkenés biztos tény, 
ezért az előirányzat módosítás feltétlenül szükséges. 
 
Mód István képviselő kérdésként tett fel, hogy milyen érdekek állnak a német óra 
szervezése mögött, és ki a német tanár. 
 
Horváth Csabáné ÁMK Igazgató Asszony elmondta, hogy valóban személyről is szó van. 
Szabó Judit, különösen Szabó Erzsébetet szeretnék a szülők, aki sajnos nem állomány 
tagja. Ennek a csoportnak az élén áll a Pénzügyi és Ügyrendi Bizottság egyik külső tagja, és 
a szülői munkakör vezetője, akik ragaszkodnak hozzá. Támogatja a csoportot, minden 
engedélyt megadott, szeptembertől az iskolában voltak az órák, de decemberben már 
kérték, hogy finanszírozza az órákat. De ekkor már a Polgármester Urat is megkeresték. 
Próbálta megoldani a helyzetet, de bezárult minden lehetősége. A csoport összetétele miatt 
nem lehet az iskolába behozni, mert be kell venni a pedagógiai programba, tanmenetet, 
tanárt kell hozzá biztosítani. A művelődési házba lehetne beengedni, de akkor meg a többit 
miért nem támogatják. Neki azt mondták, hogy ingyen csinálja a tanár. 
 
Dorogi László képviselő elmondta, hogy tudomása szerint valamennyit fizetnek a szülők. 
 
Szöllősi Miklós polgármester javasolja, hogy az eredeti határozati javaslatból a „létszám 
emeléshez szükséges előirányzat módosítás” szövegrész kihúzását.  
 
Markó Györgyi intézményegység vezető elmondta, hogy az óvodába nem jött be ilyen 
jellegű kérés. Tudomása szerint ezt egy baráti kör csinálja.  
 
Szöllősi Miklós polgármester megköszönte a hozzászólásokat, és kérte a Képviselő-
testületet, hogy aki egyetért azzal, hogy Hegyes Györgyi pedagógus teljes állású 
foglalkoztatottja legyen az intézménynek 2012. szeptember 1. napjától, szavazzon igennel. 
 
A Képviselő – testület egyszerű szótöbbséggel 6 igen, 0 nem, 0 tartózkodással, a jelenlevő 
képviselők 100 százaléka és a megválasztott képviselők 86 százaléka az alábbi határozatot 
hozza:  
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Bokod Községi Önkormányzat Képviselő-testülete 63/2012 (VI.21.) önkormányzati 
határozata: 
1.) Bokod Község Önkormányzatának Képviselő-testülete támogatja a Bokod-Dad- 
Kecskéd- Szákszend Kistérségi Általános Művelődési Központ (a továbbiakban: ÁMK) 
Igazgató Asszonyának kérelmét, miszerint Hegyes Györgyi pedagógus teljes állású 
foglalkoztatottja legyen az intézménynek 2012. szeptember 1. napjától.  
2.) Bokod Község Önkormányzatának Képviselő-testülete megbízza Zsigmond Anikó 
jegyzőt, hogy készítse el az 1. pontban foglalt létszám módosítást az önkormányzat 2012. 
évi költségvetéséről szóló rendeletében, és azt a Képviselő-testület szeptemberi munkaterv 
szerinti ülésén terjessze elő. 
Határidő: 2012. szeptember 30. 
Felelős: Zsigmond Anikó jegyző, Horváth Csabáné ÁMK Igazgató Asszony 
 
Szöllősi Miklós polgármester kérte a Képviselő-testületet, hogy aki egyetért azzal, hogy az 
ÁMK bérleti díj bevételi előirányzatát 210.000 Ft-tal csökkentsék le, szavazzon igennel. 
 
A Képviselő – testület egyszerű szótöbbséggel 1 igen, 5 nem, 0 tartózkodással, a jelenlevő 
képviselők 83 százaléka és a megválasztott képviselők 71 százaléka az alábbi határozatot 
hozza:  
 
Bokod Községi Önkormányzat Képviselő-testülete 64/2012 (VI.21.) önkormányzati 
határozata: 
Bokod Község Önkormányzatának Képviselő-testülete nem támogatja a Bokod-Dad- 
Kecskéd- Szákszend Kistérségi Általános Művelődési Központ Igazgató Asszonyának 
kérelmét, miszerint az ÁMK bérleti díj bevételi előirányzatát 210.000 Ft-tal csökkentsék le.  
Határidő: azonnal 
Felelős: Zsigmond Anikó jegyző 
 
Szöllősi Miklós polgármester kérte a Képviselő-testületet, hogy aki egyetért azzal, hogy az 
ÁMK Művelődési Ház intézményegysége német nyelvi szakkört biztosítson a Móra Ferenc 
Általános Iskola diákjai számára, szavazzon igennel. 
 
A Képviselő – testület egyszerű szótöbbséggel 0 igen, 4 nem, 2 tartózkodással, a jelenlevő 
képviselők 67 százaléka és a megválasztott képviselők 57 százaléka az alábbi határozatot 
hozza:  
 
Bokod Községi Önkormányzat Képviselő-testülete 65/2012 (VI.21.) önkormányzati 
határozata: 
Bokod Község Önkormányzatának Képviselő-testülete nem támogatja a Bokod-Dad- 
Kecskéd- Szákszend Kistérségi Általános Művelődési Központ Igazgató Asszonyának 
kérelmét, miszerint az ÁMK Művelődési Ház intézményegysége német nyelvi szakkört 
biztosítson a Móra Ferenc Általános Iskola diákjai számára.  
Határidő: 2012. szeptember 30. 
Felelős: Zsigmond Anikó jegyző 
 
 

V. Napirendi pont megtárgyalása: TÁMOP 3.1.11-12/2 Óvodafejlesztés pályázata 
 
Szöllősi Miklós polgármester elmondta, hogy a bokodi és a szákszendi óvoda is arra jutott, 
hogy túl sok a képzés a projekt keretében, ami nehezen vállalható. Bokodon a létszám miatt 
különösen nehezen vállalható, ezért, nem kívánnak részt venni a pályázatban.  
 
Dorogi László képviselő elmondta, hogy a Pénzügyi és Ügyrendi Bizottság nem hozott 
döntést, megtárgyalásra javasolja a Képviselő-testület számára. Kérdésként tette fel, hogy 
mi a helyzet Daddal. 
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Szöllősi Miklós polgármester elmondta, hogy a Pénzügyi és Ügyrendi Bizottság ülésén 
elhangzottaknak megfelelően próbált egyeztetni Dad község Polgármester Asszonyával. A 
mai napon nem volt elérhető, ezért javasolja, hogy határozat 1. pontja egészüljön ki azzal, 
hogy Bokod Község Önkormányzata javasolja a pályázatot, amennyiben Dad község 
önkormányzata vállalja a szükséges előfinanszírozások fedezetének átutalását Bokod 
Község önkormányzat részére az esedékességkor.  
 
Zsigmond Anikó jegyző elmondta, hogy a pályázati kiírás alapján 5 év fenntartási 
kötelezettsége van a pályázatot benyújtó önkormányzatnak, de a kifizetési pályázat 
befejezését követően átadható a kötelezettség akár az egyház részére is, amennyiben az új 
fenntartó vállalja a program további megvalósítását.  
 
Mód István képviselő elmondta, hogy nem érti az egész folyamatot. a társult 
önkormányzatok támogatást, jóváhagyást kértek korábban. Most meg jött a kész tény, ezzel 
terhelik a munkaszervezetünket.  
 
Szöllősi Miklós polgármester a társulás még működik, nélkülünk nem tudnak pályázni, a 
gesztor feladatokat el kell látni. 
 
Csonka László alpolgármester elmondta, hogy javaslatában nem szerepel, hogy mi lesz az 
óvoda sorsa. Nem ismerik a terveiket, kilépnek, vagy nem. Egyetért Mód Istvánnal. Nem 
lehet így elfogadni. A TIOPot is lehetett Kecskédnek egyedül meg pályáznia. Támogatják, 
hogy Dad pályázzon, de ne Bokod csinálja meg.  
 
Dorogi László képviselő javasolja, hogy a határozati javaslatot módosítsák, és a határozati 
javaslat Dad támogatása legyen.  
 
Szöllősi Miklós polgármester 18 óra 40 perckor szünetet rendelt el.  
 
Az ülés 18 óra 55 perckor folytatódott. 
 
Mód István képviselő elmondta, hogy nem ért a kérést, csinálja meg Dad önállóan a 
bonyolítást, nem is lehet mást elképzelni. 
 
Szöllősi Miklós polgármester megköszönte a hozzászólásokat, és kérte a Képviselő-
testületet, hogy aki támogatja, hogy a Társulási Tanács megbízza Bokod Község 
Önkormányzatát a Társadalmi Megújulás Operatív Program Óvodafejlesztés című, TÁMOP 
3.1.11-12/2 kódszámú pályázat benyújtására, szavazzon igennel. 
 
A Képviselő – testület egyszerű szótöbbséggel 0 igen, 5 nem, 1 tartózkodással, a jelenlevő 
képviselők 83 százaléka és megválasztott képviselők 71 százaléka az alábbi határozatot 
hozza:  
 
Bokod Községi Önkormányzat Képviselő-testülete 66/2012 (VI.21.) önkormányzati 
határozata: 
Bokod Község Önkormányzatának Képviselő-testülete nem támogatja, hogy Bokod-Dad-
Kecskéd- Szákszend Községi Önkormányzatok Közoktatási és Közművelődési 
Intézményfenntartó Társulás Társulási Tanácsa (a továbbiakban: Társulási Tanács) 
megbízza Bokod Község Önkormányzatát a Társadalmi Megújulás Operatív Program 
Óvodafejlesztés című, TÁMOP 3.1.11-12/2 kódszámú pályázat benyújtására. 
Határidő: folyamatos 
Felelős: Szöllősi Miklós polgármester 
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Szöllősi Miklós polgármester kérte a Képviselő-testületet, hogy aki támogatja, hogy a 
Társulási Tanács megbízza Dad Község Önkormányzatát a Társadalmi Megújulás Operatív 
Program Óvodafejlesztés című, TÁMOP 3.1.11-12/2 kódszámú pályázat benyújtására, 
szavazzon igennel. 
 
A Képviselő – testület egyszerű szótöbbséggel 6 igen, 0 nem, 0 tartózkodással, a jelenlevő 
képviselők 100 százaléka és megválasztott képviselők 86 százaléka az alábbi határozatot 
hozza:  
 
Bokod Községi Önkormányzat Képviselő-testülete 67/2012 (VI.21.) önkormányzati 
határozata: 
1.) Bokod Község Önkormányzatának Képviselő-testülete javasolja, hogy Bokod-Dad-
Kecskéd- Szákszend Községi Önkormányzatok Közoktatási és Közművelődési 
Intézményfenntartó Társulás Társulási Tanácsa (a továbbiakban: Társulási Tanács) bízza 
meg Dad Község Önkormányzatát a Társadalmi Megújulás Operatív Program 
Óvodafejlesztés című, TÁMOP 3.1.11-12/2 kódszámú pályázat benyújtására. 
2.) Bokod Község Önkormányzatának Képviselő-testülete javasolja, hogy a Társulási Tanács 
a határozat 1. pontjában szereplő pályázat támogatási kérelemének összeállítására a ZEF 
Consult Kft.-t (2800 Tatabánya, Bánhida lakótelep 117. 2. em. 6. adószám: 23458954-2-11) 
válassza ki. 
3.) Bokod Község Önkormányzatának Képviselő-testülete elfogadja, hogy a határozat 1. 
pontjában szereplő pályázat megvalósításnak helye: Bokod-Dad- Kecskéd- Szákszend 
Kistérségi Általános Művelődési Központ (székhely: 2855 Bokod, Fő u 27.) 2854 Dad Fő u. 
33. szám alatti telephelye, a Nefelejcs Óvoda. 
4.) Bokod Község Önkormányzatának Képviselő-testülete javasolja a Társulási Tanács 
számára, hogy a határozat 1. pontjában szereplő pályázatban való közreműködésre, és a 
megbízási szerződés aláírására a Társulási Tanács bízza meg Szűcs Attiláné 
Polgármester Asszonyt. 
Határidő: folyamatos 
Felelős: Szöllősi Miklós polgármester 
 
 

VI. Napirendi pont megtárgyalása: Bokod Községi Önkormányzat 2012. évi 
költségvetési rendeletének módosítása 
 
Szöllősi Miklós polgármester nem kívánta kiegészíteni az előterjesztést, kérte a 
képviselőket tegyék meg hozzászólásaikat.  
 
Dorogi László képviselő elmondta, hogy a Pénzügyi és Ügyrendi Bizottság elfogadásra 
javasolja a Képviselő-testület számára a rendelet módosítást. 
 
Mód István képviselő kérdésként tette fel, hogy miért kaptunk ÁFA visszatérítést. 
 
Zsigmond Anikó jegyző elmondta, hogy talán az étkeztetés miatt, de pontosan utána fog 
nézni.  
 
Szöllősi Miklós polgármester megköszönte a hozzászólásokat, és kérte a Képviselő-
testületet, hogy aki egyetért az Önkormányzat 2012. évi költségvetéséről szóló 10/2012. 
(II.16.) önkormányzati rendeletének módosításával, szavazzon igennel. 
 
A Képviselő – testület egyszerű szótöbbséggel 6 igen, 0 nem, 0 tartózkodással, a jelenlevő 
képviselők 100 százaléka és megválasztott képviselők 86 százaléka az alábbi rendeletet 
alkotja:  
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Bokod Község Önkormányzata Képviselő-testületének 21/2012. (VI.22.) önkormányzati 
rendelete az Önkormányzat 2012. évi költségvetéséről szóló 10/2012. (II.16.) 
önkormányzati rendelet módosításáról 
 
 

VII. Napirendi pont megtárgyalása: A közétkeztetés biztosítására, készétel 
beszerzésére érkezett pályázatok elbírálása 
 
Szöllősi Miklós polgármester kiemelte az előterjesztés kapcsán, hogy a Sodexo vállalná a 
napi kétszeri kiszállítást, részszámlát tudnak kiállítani. Elmondta hogy telefonon kapott 
tájékoztatás még, hogy Fejér Megyében nagy értékű szerződésük van, több móri 
intézménybe is szállítanak. 
 
Dorogi László képviselő kiemelte, hogy szívügye a téma, ezért érdeklődött Móron, de nem 
kapott információkat. Javasolja, hogy kerüljön be a szerződésbe a szerződés felmondásának 
lehetősége. Elmondta, hogy a Pénzügyi és Ügyrendi Bizottság elfogadásra javasolja a 
kiküldött határozati javaslatot. 
 
Mód István képviselő kérdésként tette fel, hogy hol van a telephely, ahonnan szállítanának. 
 
Csonka László alpolgármester elmondta, hogy lutri, de valamilyen biztosíték mégis 
kellene. Például jó lenne ha lehetne próbaidőt kikötni. 
 
Szöllősi Miklós polgármester elmondta, hogy a móri Táncsics Mihály Gimnáziumban 
főznek, onnan lenne a kiszállítás. Szerinte próbaidő kikötése nem lehetséges, és talán nem 
is szükséges, mert pont ezért ötünk csak 1 éves szerződést. Megköszönte a 
hozzászólásokat, és kérte a Képviselő-testületet, hogy aki egyetért azzal, hogy a 
közétkeztetés biztosítására, készétel beszerzésére kiírt ajánlattételi felhívás nyertese a 
SODEXO Magyarország Szolgáltató Kft. legyen, szavazzon igennel. 
 
A Képviselő – testület egyszerű szótöbbséggel 6 igen, 0 nem, 0 tartózkodással, a jelenlevő 
képviselők 100 százaléka és megválasztott képviselők 86 százaléka az alábbi határozatot 
hozza:  
 
Bokod Községi Önkormányzat Képviselő-testülete 68/2012 (VI.21.) önkormányzati 
határozata: 
1.) Bokod Községi Önkormányzat Képviselő-testülete megállapítja, hogy a "NEBULÓ" 
Vendéglátóipar Kft. (2800 Tatabánya, Gál ltp. 701.), a T & T pro 2010 Gasztronómiai Kft. 
(2890 Tata, Mindszenty tér 6.), a Nebuló Plusz Kft. (2800 Tatabánya, Gárdonyi G. u. 9.), a 
BAKOS ÉS TÁRSAI Vendéglátó Bt. (6000 Kecskemét, Aradi vértanúk tere 9/b.), a SODEXO 
Magyarország Szolgáltató Kft. (1143 Budapest, Ilka u 31.), és a Gasztro Speciál Kft. (2898 
Kocs, Kossuth u. 14. adószám: 14741322-2-11) ajánlattevők ajánlata érvényes. 
2.) Bokod Községi Önkormányzat Képviselő-testülete által a Móra Ferenc Általános Iskola 
(2855 Bokod, Fő utca 27.), Dr. Nemere Zoltán Óvoda (2855 Bokod Fő utca 47/A.) és a 
szociális közétkeztetés biztosítására, készétel beszerzésére kiírt ajánlattételi felhívás 
nyertese a SODEXO Magyarország Szolgáltató Kft. (1143 Budapest, Ilka u 31., adószám: 
10798274-2-44). 
3.) Bokod Községi Önkormányzat Képviselő-testülete megbízza Bokod-Dad- Kecskéd- 
Szákszend Kistérségi Általános Művelődési Központ (székhely: 2855 Bokod, Fő u 27.) 
Igazgató Asszonyát, Horváth Csabánét, hogy kössön szállítói szerződést a Móra Ferenc 
Általános Iskola (2855 Bokod, Fő utca 27.), és a Dr. Nemere Zoltán Óvoda (2855 Bokod Fő 
utca 47/A.) intézményegységek közétkeztetésének biztosítására a SODEXO Magyarország 
Szolgáltató Kft.-vel. 
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4.) Bokod Községi Önkormányzat Képviselő-testülete megbízza Szöllősi Miklós 
polgármestert, hogy kössön szállítói szerződést a szociális közétkeztetés biztosítására a 
SODEXO Magyarország Szolgáltató Kft.-vel. 
5.) A nyertes a SODEXO Magyarország Szolgáltató Kft. visszalépése esetén a határozat 3. 
és 4. pontjában foglalt szerződéseket a "NEBULÓ" Vendéglátóipar Kft.-vel (2800 Tatabánya, 
Gál ltp. 701aAdószám: 11182311-2-11) kell megkötni.  

Határidő: eredményhirdetésre: 2012. június 30. 
   szerződés megkötésére: 2012. augusztus 15. 
Felelős: Horváth Csabáné ÁMK igazgató, Szöllősi Miklós polgármester 
 
 

VIII. Napirendi pont megtárgyalása: A Bokodi Nyugdíjas Klub Egyesület támogatási 
kérelme 
 
Szöllősi Miklós polgármester kiemelte az előterjesztés kapcsán, hogy az év elején erre a 
célra betervezett 1,5 millió Ft-ból 100 E Ft-t benn hagytak a támogatás soron. a korábbi 
támogatási kérelmek elbírálásakor konkrétan gondolt a Képviselő-testület a Nyugdíjas Klub 
önállósodására. Ez most megtörtént, kéri, hogy támogassák a nyugdíjasokat. Kéri a 
hozzászólásokat. 
 
Zsigmond Anikó jegyző elmondta, hogy álláspontja szerint a 2012.-ben alapult civil 
szervezetekre nem kell alkalmazni a 2011. évi CLXXV. tv. 75.§ (1) bekezdését, amely előírja 
a kötelező beszámoló létét, és bemutatását. Ennek oka, hogy az újonnan alakult szervezet, 
ha akarna, sem tudna eleget tenni ennek az előírásnak, hiszen a tavalyi évben nem 
működött. Tovább elmondta, hogy a pénzügyi ülésen tett észrevétel alapján javítani 
szükséges a szerződést, egyrészt nem kell az elmondottak miatt beszámolót kérni, másrészt 
nem működési célja nyújtaná a Képviselő-testület a támogatást, hanem konkrét program 
megvalósítása céljára. Ezt a vonatkozó törvény lehetővé teszi. ezeknek megfelelően javítani 
kell a szerződést az aláírás előtt. 
 
Csonka László alpolgármester kérdéséként tette fel, hogy a nem kell-e megbízni a 
Polgármester Urat a szerződés aláírására. 
 
Zsigmond Anikó jegyző elmondta, hogy nem feltétlenül szükséges, mert törvény írja elő, 
hogy a támogatáshoz szerződés aláírása feltétlenül szükséges, így a Képviselő-testület 
döntése alapján megítélt támogatás kifizetéséhez köteles aláírni a Polgármester Úr a 
szerződést.  
 
Mód István képviselő elmondta, hogy ő még mindig sokallja az ügyvédre költött költséget. 
Felhívta a figyelmet, hogy bár a telephelyként a Hősök tere 6.-ot használják, ez irányú 
megkereséssel nem éltek a Képviselő-testület felé.  
 
Dorogi László képviselő elmondta, hogy a Pénzügyi és Ügyrendi Bizottság elfogadásra 
javasolja a kiküldött határozati javaslatot. 
 
Szöllősi Miklós polgármester megköszönte a hozzászólásokat, és kérte a Képviselő-
testületet, hogy aki egyetért azzal, hogy a 2012. évi költségvetés társadalom-, szociálpolitikai 
és egyéb juttatás, támogatás terhére 50 000 Ft mértékű vissza nem térítendő támogatást 
nyújtsanak a nyugdíjasok közösségi programjának megvalósításához a Bokodi Nyugdíjas 
Klub Egyesület részére, szavazzon igennel. 
 
A Képviselő – testület egyszerű szótöbbséggel 6 igen, 0 nem, 0 tartózkodással, a jelenlevő 
képviselők 100 százaléka és megválasztott képviselők 86 százaléka az alábbi határozatot 
hozza:  
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Bokod Községi Önkormányzat Képviselő-testülete 69/2012 (VI.21.) önkormányzati 
határozata: 
Bokod Község Önkormányzat Képviselő-testülete a 2012. évi költségvetés társadalom-, 
szociálpolitikai és egyéb juttatás, támogatás terhére 50 000 Ft mértékű vissza nem térítendő 
támogatást nyújt a nyugdíjasok közösségi programjának megvalósításához a Bokodi 
Nyugdíjas Klub Egyesület (székhely: 2855 Bokod, Hősök tere 6.) részére. 
Határidő: 2012. december 20. 
Felelős: Szöllősi Miklós polgármester 
 

IX. Napirendi pont megtárgyalása: A 2855 Bokod, Malom utcai, 051. hrsz.-ú tüzép-
telep előtt kiépített P1 és P2 parkolók jogszerűségének felülvizsgálata 
 
Szöllősi Miklós polgármester kiemelte az előterjesztés kapcsán, hogy a telep előtt 
meglévő 3 parkoló területe nagyjából egyezik a szerződésben foglaltakkal. A murvával és az 
egyebekkel nagyobb baj van, fel kell vele venni a kapcsolatot, egyeztetni szükséges. 
 
Mód István képviselő elmondta, hogy a napirend címe és az előterjesztés taralma konform, 
de a Képviselő-testület ülésen nem ez volt a kérdés. A Képviselő-testülettől igénybevett 200 
m2 területű parkoló rendben van, de az a kérdés, hogy mennyit használ valójában, mivel ott 
nem csak parkolókat, hanem összekötő utat is használ. 
 
Dorogi László Pénzügyi és Ügyrendi Bizottság elnöke elmondta, hogy a Pénzügyi és 
Ügyrendi Bizottság elfogadta a tájékoztatót. 
 
Csonka László alpolgármester elmondta, hogy felül kell vizsgálni a többi területet is.  
 
Zsigmond Anikó jegyző kérdésként tette fel, hogy mi lesz a megoldás a kialakult helyzetre, 
mit javasol a Képviselő-testület. 
 
Mód István képviselő kérte, hogy a jegyző ne kérdezzen, neki büntetni kell, ő hatósági 
szerepet lát el. A Polgármester Úrnak kell politikát kialakítania és véghez vinnie. Felhívta a 
figyelmet, hogy nagyobb terület bérbeadása esetén nem biztosítható a használat módja. A 
Malom utcai lakók életét meg tudja keseríteni. Elmondta, hogy nagyon régen a jegyző még 
őt is megbüntette hasonló témában. Hangsúlyozta, hogy van a vállalkozónak nagy 
telephelye. Ráadásul a telepét úgy szerezte, hogy földmérési jelet megsemmisített, nem 
önkormányzati, és nem állami tulajdon volt. Mivel a TSZ-é volt megszerezte. 
 
Szöllősi Miklós polgármester a feladat adott megköszönte a hozzászólásokat, és kérte a 
Képviselő-testületet, hogy aki elfogadja a 2855 Bokod, Malom utcai 051. hrsz.-ú tüzép- 
telepe előtt kiépített P1 és P2 parkolók jogszerűségének felülvizsgálatáról szóló 
tájékoztatást, szavazzon igennel. 
 
A Képviselő – testület egyszerű szótöbbséggel 6 igen, 0 nem, 0 tartózkodással, a jelenlevő 
képviselők 100 százaléka és megválasztott képviselők 86 százaléka az alábbi határozatot 
hozza:  
 
Bokod Községi Önkormányzat Képviselő-testülete 70/2012 (VI.21.) önkormányzati 
határozata: 
Bokod Község Önkormányzatának Képviselő-testülete elfogadja a VÉGH Tüzelő, 
Építőanyagkereskedő és Fuvarozó Kft. (székhely: 2855 Bokod, Malom u. 28., adószám: 
11479358-2-11.) 2855 Bokod, Malom utcai 051. hrsz.-ú tüzép- telepe előtt kiépített P1 és P2 
parkolók jogszerűségének felülvizsgálatáról szóló tájékoztatást. 
Határidő: azonnal 
Felelős: Szöllősi Miklós polgármester 



- 14

 
X. Napirendi pont megtárgyalása: Bokod Községi Önkormányzat Képviselő-
testületének távhőszolgáltatás (fűtés és használati melegvíz) ármegállapítással, 
árváltoztatással kapcsolatos állásfoglalása 
 
Szöllősi Miklós polgármester kiemelte az előterjesztés kapcsán, hogy eredeti határozati 
javaslatában szereplő 15-%-os emelésre tett javaslatát visszavonja. Javasolja az ágazati 
infláció mértékű emelést a Pénzügyi és Ügyrendi Bizottsági ülés álláspontjának megfelelően. 
Kéri a hozzászólásokat. 
 
Dorogi László Pénzügyi és Ügyrendi Bizottság elnöke elmondta, hogy a Pénzügyi és 
Ügyrendi Bizottság javasolja az ágazati infláció mértékű emelést. 
 
Szöllősi Miklós polgármester megköszönte a hozzászólást, és kérte a Képviselő-testületet, 
hogy aki egyetért az ágazati infláció mértékű emeléssel, szavazzon igennel. 
 
A Képviselő – testület egyszerű szótöbbséggel 6 igen, 0 nem, 0 tartózkodással, a jelenlevő 
képviselők 100 százaléka és megválasztott képviselők 86 százaléka az alábbi határozatot 
hozza:  
 
Bokod Községi Önkormányzat Képviselő-testülete 71/2012 (VI.21.) önkormányzati 
határozata: 
1.) Bokod Község Önkormányzatának Képviselő-testülete a távhőszolgáltatónak értékesített 
távhő árának, valamint a lakossági felhasználónak és a külön kezelt intézménynek nyújtott 
távhőszolgáltatás díjának megállapításáról szóló 50/2011. (IX. 30.) NFM rendelet 
1. mellékletében az Oroszlányi Szolgáltató Zrt. szolgáltatási területére megállapított 
1 520 Ft/GJ értékesítői hődíj legfeljebb ágazati infláció mértékű emelésével ért egyet. 
2.) Bokod Község Önkormányzat Képviselő-testülete kiemelten fontosnak tartja az alábbi 
szempontokat: 
a) A távhő- szolgáltató költségeit a díjaknak és a távhőtermeléshez kapcsolódó egyéb 
tevékenységekből származó bevételeknek, támogatásoknak fedezniük kell. 
b) A költségeken felül a tulajdonos számára a többi vezetékes energiaellátás területén 
elfogadott nyereség biztosítása indokolt annak érdekében, hogy a céggel kapcsolatos 
további fejlesztésekhez szükséges források rendelkezésre álljanak. 
Határidő: azonnal 
Felelős: Szöllősi Miklós polgármester 
 
 

XI. Napirendi pont megtárgyalása: Önkormányzati lakás bérbeadása 
 
Szöllősi Miklós polgármester kiemelte az előterjesztés kapcsán, hogy visszavonja a 
határozati javaslat 1. pontját, mivel a 2015. dec. 31.-ig az önálló rendeletetési egységre nem 
kell energetikai tanúsítványt készíttetni bérbeadás esetén. Elmondta, hogy az előterjesztés 
készítése óta megtalálta annak lehetőségét, hogy az energetikai tanúsítványt ne kelljen 
megcsinálni. Az épületek energetikai jellemzőinek tanúsításáról szóló 176/2008. (VI. 30.) 
Korm. rendelet 12. § (1) bekezdése értelmében az önálló rendeltetési egység bérbeadása 
esetén a 2015. december 31-ét követően kötött bérleti szerződéshez kell tanúsítványt 
kiállítani. 
 
Zsigmond Anikó jegyző felhívta a figyelmet, hogy ha csak 1 szobát adna az önkormányzat 
bérbe, akkor kellene minden új bérleti szerződés esetén. Mivel a Fő u. 4. szám alatti ingatlan 
bérbeadása folyamatos, nem idén kötetett, és a Dad u. 3/A. teljes egészét adja bérbe a 
Képviselő-testület ezért nem kell. Elnézést kér, hogy erre nem az előterjesztés írásakor jött 
rá. 
 

http://jogszabalykereso.mhk.hu/cgi_bin/njt_doc.cgi?docid=140479.596250
http://jogszabalykereso.mhk.hu/cgi_bin/njt_doc.cgi?docid=140479.596250
http://jogszabalykereso.mhk.hu/cgi_bin/njt_doc.cgi?docid=118030.597623
http://jogszabalykereso.mhk.hu/cgi_bin/njt_doc.cgi?docid=118030.597623
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Mód István képviselő ettől függetlenül a bérleti jogviszonyhoz hozzájárulását adja, 
támogatja a szerződés megkötését. 
 
Dorogi László Pénzügyi és Ügyrendi Bizottság elnöke elmondta, hogy a Pénzügyi és 
Ügyrendi Bizottság javasolja a szerződés megkötését. 
Szöllősi Miklós polgármester megköszönte a hozzászólásokat, és kérte a Képviselő-
testületet, hogy aki támogatja, hogy a 2855 Bokod, Dadi utca 3/a. szám alatti önkormányzati 
tulajdonú ingatlan bérbeadására kössön lakásbérleti szerződést az ODOR-MED 
Egészségügyi Szolgáltató Kft.-vel az előterjesztés mellékelte szerinti tartalommal, szavazzon 
igennel. 
 
A Képviselő – testület egyszerű szótöbbséggel 6 igen, 0 nem, 0 tartózkodással, a jelenlevő 
képviselők 100 százaléka és megválasztott képviselők 86 százaléka az alábbi határozatot 
hozza:  
 
Bokod Községi Önkormányzat Képviselő-testülete 72/2012 (VI.21.) önkormányzati 
határozata: 
Bokod Község Önkormányzat Képviselő-testülete megbízza Szöllősi Miklós polgármestert, 
hogy a 2855 Bokod, Dadi utca 3/a. szám alatti önkormányzati tulajdonú ingatlan 
bérbeadására kössön lakásbérleti szerződést az ODOR-MED Egészségügyi Szolgáltató Kft.-
vel (2855 Bokod, Dadi utca 3/A., adószám: 23483592-1-11) az előterjesztés mellékelte 
szerinti tartalommal. 
Határidő: 2012. június 30. 
Felelős: Szöllősi Miklós polgármester 
 

XII. Napirendi pont megtárgyalása: Helyi rendelet módosítása 
 
Szöllősi Miklós polgármester kérte a képviselőket, hogy tegyék fel kérdéseiket, 
hozzászólásaikat. 
 
Zsigmond Anikó jegyző elmondta, hogy a rendelet aktualizálása szükséges az ÉDV Zrt. 
kérelme miatt, mivel a számlázás az önkormányzati rendelet alapján történik. 
 
Dorogi László Pénzügyi és Ügyrendi Bizottság elnöke elmondta, hogy a Pénzügyi és 
Ügyrendi Bizottság javasolja a rendelet módosítását. 
 
Szöllősi Miklós polgármester megköszönte a hozzászólásokat, és kérte a Képviselő-
testületet, hogy aki támogatja a közkifolyók vízhasználatáról szóló 7/2004.(IV.1.) 
önkormányzati rendelete módosítását, szavazzon igennel. 
 
A Képviselő – testület egyszerű szótöbbséggel 6 igen, 0 nem, 0 tartózkodással, a jelenlevő 
képviselők 100 százaléka és megválasztott képviselők 87 százaléka az alábbi rendeletet 
alkotja: 

 
Bokod Község Önkormányzat Képviselő-testületének 22/2012.(V.22.) önkormányzati 
rendelete a közkifolyók vízhasználatáról szóló 7/2004.(IV.1.) önkormányzati rendelete 
módosításáról 
 
 

XIII. Napirendi pont megtárgyalása: Barassó Ágota Pénzügyi és Ügyrendi Bizottsági 
tag lemondása 
 
Szöllősi Miklós polgármester kiemelte az előterjesztés kapcsán, hogy visszavonja a 
határozati javaslat 2. pontját. A következő ülésre javaslatot fog tenni az új személyt illetően. 
Kérte a képviselőket tegyék meg hozzászólásaikat.  
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Dorogi László Pénzügyi és Ügyrendi Bizottság elnöke elmondta, hogy a Pénzügyi és 
Ügyrendi Bizottság tudomásul vette a lemondást. 
 
Szöllősi Miklós polgármester megköszönte a hozzászólásokat, és kérte a Képviselő-
testületet, hogy aki tudomásul veszi Barassó Ágota Pénzügyi és Ügyrendi Bizottsági tag 
2012. július 1-jei lemondását, szavazzon igennel. 
 
A Képviselő – testület egyszerű szótöbbséggel 6 igen, 0 nem, 0 tartózkodással, a jelenlevő 
képviselők 100 százaléka és megválasztott képviselők 87 százaléka az alábbi határozatot 
hozza:  
 
Bokod Községi Önkormányzat Képviselő-testülete 73/2012 (VI.21.) önkormányzati 
határozata: 
Bokod Község Önkormányzatának Képviselő-testülete tudomásul veszi Barassó Ágota 
Pénzügyi és Ügyrendi Bizottsági tag 2012. július 1-jei lemondását. 
Határidő: 2012. szeptember 30. 
Felelős: Szöllősi Miklós polgármester 
 

XIV. Napirendi pont: Egyebek 
 
Szöllősi Miklós polgármester elmondta, hogy a Hajnal u. 23.-nál van egy kis beszakadás, 
amit hétfőn fognak megcsinálni. Elmondta, hogy a Kisbéri Közútkezelő itt járt Bokodon, és 
elmondta, hogy Mór irányába 2013. év végéig felújítják az aszfaltot. 
 
Csonka László elmondta, hogy volt egy vízió a Fő u. 4. jegyzőháznál a foci pálya 
megvalósításáról. Támogatásból szerették volna, mivel lenne olyan vállalkozó, aki a 
társasági adó 70 %-át odaadná erre a célra. De sajnos 10 ezer m3 földmunkát kellene 
elvégezni, a vízügyi igazgatóság szerint engedély köteles 700-800 E Ft lenne csak a 
tervezés. Ráadásul két tisztító nyílás kellene a pálya közepére, ezért elvetették a 
megvalósítást. De van az eredeti pályára terv, avval a koncepcióval kellene pályázni. A 
mostani pályán kellene megvalósítani a terveket, mert úgy is az önkormányzaté a telek. Kéri 
a Polgármestert, hogy a meglévő tervek figyelembe vételével vizsgáltassa meg, hogy milyen 
költséggel járna a projekt.  
 
Szöllősi Péter képviselő kiemelte, hogy sajnos országos trend, hogy kezdenek elhalni a 
foci pályák, de ha Bokodon lenne egy ilyen központ, akkor a környező falvakból lehetne ide 
vonzani a focistákat. Egy jól működő kistérségi központot lehetne kialakítani. Jövőre kell 
pályázni. Ő is kéri, hogy a következő Képviselő-testület ülésre hozzák be. 
 
Dorogi László képviselő javasolta, hogy Szöllősi Péter képviselő intézze ezeket.  
 
A Képviselő-testület ülése Szöllősi Miklós polgármester zárszavával 20 órakor ért véget. 
 

 
kmf. 

 
 
 Szöllősi Miklós Zsigmond Anikó 
 polgármester jegyző 
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